
  
  
Svenska Stövarklubben  
 

Protokoll 230907  
 

Styrelsemöte 9/2023  
 
Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Göran Johansson, Markus Enstedt, 

Anna Green, Thomas Eriksson och Leif Lundholm. 

Ej närvarande: Thomas Larsson 

 

§111 Mötet öppnas 

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

 

§112 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Göran. 

 

§113 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

 

§114 Föregående protokoll 

Vi går igenom föregående protokoll och lägger det till handlingarna. 

 

§115 AU-beslut 
AU-beslut tagit angående ny jaktprovsdomare. 
Vi hälsar Johan Magnisson, Ljungby välkommen till domarkåren. 
 
§116 Inkomna ärenden 

a) Extra fullmäktige 

Styrelsen beslutar att skicka ut en skrivelse till lokal- och rasklubbarna och svara på de frågor 

som inkommit angående tidpunkt och orsak till fullmäktigemötet. Thomas E och Göran utses 

att skriva. 

b) Facebooksidan 

Styrelsen beslutar att ingen medlem av styrelsen ska vara administratörer av sidan. 

Styrelsen beslutas att endast läsa inlägg men kommenterar ej. 

c) Nya stadgar 2024 

Göran informerar om att nya typstadgar för special- lokal- och rasklubb är på gång och 

kommer att gälla fr o m 2024-01-01. 

d) Avtal med rasföreningar 

Göran informerar att nya avtal med rasföreningar  gällande fr 2024-01-01 också är under 
utformning hos SKK under hösten. Göran får i uppdrag att förbereda förslag på avtal som       
Sv Stkl kan teckna med våra rasföreningar. 
 



e) Möten med rasklubbarna 

Möten planeras under hösten när det finns färdiga avtal att presentera. Styrelsen beslutar att 
Thomas E, Göran och Anna ansvarar för dessa möten. 

f) Avtal pejlar 

Två avtalsförslag har inkommit. 
Styrelsen beslutar att fortsätta med vår tidigare samarbetspartner. 

g) Ordförandeträff 
Datum för nästa träff bordlägges och tas upp till beslut senare i höst. 

h) Fysiskt styrelsemöte 
Fysiskt styrelsemöte diskuteras, Thomas L får i uppdrag att hitta lämplig ort att hålla till på. 

i) Fullmäktige 2024 
Lämpligt datum för nästa fullmäktige diskuteras, preliminärt datum blir den 18-19 maj 2024. 

j) Reportage i Hundsport 
Tidningen Hundsport har hört av sig om vill göra ett reportage om jaktprov. Markus kontaktar 
dessa och bjuder in dem till Uppland-Västmanlands KM. 

k) Utställningar 2024 
Styrelsen beslutar att samtliga lokalklubbar som anordnar utställningar ska använda sig av 
vårt eget system Stövardata. 

l) Avstängd Facebooksidan 
Person som tidigare varit avstängd beslutas vara så fortsättningsvis. 

m) Stockholms Hundmässa 
Styrelsen beslutar att inte deltaga vid årets SHM. 
 

§117 Rapport från kassören-Henrik 

• Förfrågan har inkommit om vi vill sponsra Kvinnokampen, styrelsen beslutar att sponsra 
tävlingen med 5000 kr. 

• Avtal angående hundmatsleverantör diskuteras, mera information kommer om ev avtal. 

• Avräkning mot lokalklubbarna ska göras för inkomna startavgifter för jaktprov. 
Henrik och Leif ansvarar för detta. 

§118 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E 

• Thomas E delger oss den skrivelse som är insänd till SKK Utställningskommitté angående 
utställning i Junsele. Utställningen hölls på fel dag och Thomas E har tillsammans med Peter 
Ledin, V-Norrland sammanfattat och beklagat det inträffade.  

• Utställningar 2025- en klubb har fortfarande inte skickat in sina önskemål. 

 

§119 Rapport från avelsansvarig- Göran  

Göran informerar om inkorsningsprojekten. 

• En hane och tik från Serbien är på väg mot Sverige (Schillerstövare) 

• Brandlbacke från Österrike väntas komma till Sverige för provjagning och annan utvärdering 
(Smålandsstövare) 

• Luzernstövare- diskussioner pågår 

• Hamiltonstövare- Göran har samtalat med de norska avelsråden om att bilda en kommitté 
med de svenska avelsråden. 

§120 Rapport från medlemsansvarig- Anna 

• Anna informerar om att medlemsantalet nu visar på ett litet + 
 



§121 Rapport från IT-ansvarig 

• Betalsystemet för anmälan till prov fungerar bra och anmälningar har börjat komma in. 

• Leif får i uppdrag att se över möjligheten att inskaffa ett bra mötesprogram ex Zoom. 

 

§122 Rapport från hemsideansvarig- Markus 

• Youtube-kanalen är under uppbyggnad så att den kan göras officiell. 

• Markus informerar om att hemsidan underhålls löpande. 

§123 Övriga frågor 

Vi pratar om afrikanska svinpesten som idag har stängt av delar av jaktmarkerna i 
Västmanland. Markus säger att detta kan orsaka problem inför deras KM. 

§124 Nästa möte 

Nästa möte bestäms till den 2 oktober kl. 19.00 

§125 Mötet avslutas 

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
Marita Lithander 
 
Justerat 
 
Rolf Karlsson  Göran Johansson   

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


